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§ 4 
Medborgarförslag om gatumiljön i Abessinien, 
Hjorthagen  
Svar på medborgarförslag 
ÖST 2023/194 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag inkom i januari 2023 om gatumiljön i 
Abessinien, Hjorthagen. I förslaget beskrivs problematik med 
otrygghet för cyklister längs med Lanforsvägen i Hjorthagen i och 
med anläggandet av en ny korsning vid 
Lanforsvägen/Jägmästargatan samt ökat antal parkerade bilar längs 
med sträckan. 
  
Stadsdelsförvaltningen har inte rådighet av gatumiljön och har 
därför vidarebefordrat detta förslag till trafikkontoret för 
besvarande. Förvaltningen håller dock med förslagsställaren om att 
det är viktigt med trygga samt säkra cykelbanor och är därför 
positiv till att den problematik som lyfts i förslaget har 
uppmärksammats. I den omfattande stadsutveckling som sker i 
Stockholm idag, inte minst i Hjorthagen i och med utbyggnaden av 
Norra Djurgårdsstaden, krävs prioritering av gång, cykel och 
kollektivtrafik, i enlighet med stadens framkomlighetsstrategi. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/194-7 Svar på medborgarförslag om gatumiljön i 
Abessinien, Hjorthagen 

 ÖST 2023/194-8 Bilaga Medborgarförslag om gatumiljön i 
Abessinien, Hjorthagen 
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